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Hej igen och tack för svaret Hans! 

Jag förstår hur det hela fungerar, och ekonomin verkar det ju också vara styr på. Men - flera 

medlemmar (kanske ett hundratal) betyder väl inte att verksamheten behöver utvidgas? Och 

bland ev. nya medlemmar finns det kanske en handfull som gärna vill bidra med ideellt 

arbete?  

Risken är väl annars att verksamheten börjar backa när nuvarande eldsjälar av en eller annan 

anledning inte kan längre? 

Men låt styrelsen/årsmötet ta ett beslut om det - tycker personligen att det är så nya projekt 

och vägen framåt ska stakas ut. Då slipper nya eldsjälar att tappa gnistan om beslutet om ett 

spekulationsprojekt går emot dem. Det är väl bättre att de istället kan jobba med något som 

har en någorlunda framtid och som följer  föreningens intentioner?  

Hoppas ovanstående kan ge en bättre infallsvinkel till mitt förslag, och att ni får ett trevligt 

och givande möte. 

mvh 

Toomas 
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